



Estd. 1983

永樂旅遊有限公司
FOREVER TRAVEL SERVICE SDN. BHD.

Validity :

Validity: 01 Mar 2025 - 31 Dec 2026

Code :

FTG5D4NNSZXXIN121225KG

5 DAYS

SHENZHEN HONG KONG C20C

SHUNDE.FOSHAN. ZHONGSHAN.ZHUHAI

GANKENG**ANCIENT TOWN****YUANMING NEW****GARDEN****QIANDENG LAKE****DIM SUM****CUISINE****HAKKA****CUISINE****ROASTED****GOOSE****5* SHENZHENAIR
INTERNATIONAL
HOTEL OR
SIMILAR****HIGHLIGHTS**

纯玩
全程无购物
No Shopping

- ❖ 4 + 5 STARS HOTEL
- ❖ ZUMIAO (HUANG FEIHONG + IP MAN)
- ❖ GANKENG ANCIENT TOWN
- ❖ QIANDENG LAKE
- ❖ K11MSEA
- ❖ YUANMING NEW GARDEN (EXCLUDE SHOW)
- ❖ LINGNAN NEW WORLD

DAY 1 Penang - Hongkong - Shenzhen (L/D)

- Assemble at Penang International Airport for flight to Hongkong.
- After arrival, head to Shenzhen to visit Gankeng Ancient Town, which originated in the Ming and Qing Dynasties and is one of the top ten Hakka ancient villages in Shenzhen. It is famous for its well-preserved Hakka houses, Hakka architecture, Hakka folk customs and traditional food, showing the rich Hakka culture and rural scenery.
- Citizen Center is one of the important places for Shenzhen Municipal Government and citizen services
- Huaqiang North Electronics Street, Futian District, Shenzhen, China, is one of the world's famous electronic product trading centers

****Overnight at Shenzhen****DAY 2 Shenzhen - Foshan (B/L)**

- Zumiao (Huang Feihong + Ip Man), the temple was built during the Yuanfeng period of the Northern Song Dynasty. It now belongs to the Zumiao Museum.
- Qiancheng Lake, with a lakeshore of about 2.2 kilometers, is a fully open urban park. The design was led by the famous American SWA Environmental Design Company, integrating the characteristics of Lingnan Water Village.
- Lingnan New World, a comprehensive tourism and commercial area integrating historical and cultural protection with modern commercial development. A large number of Lingnan-style buildings from the late Qing Dynasty to the Republic of China are preserved here.

****Overnight at Foshan****DAY 3 Foshan - Shunde - Zhongshan (B/L/D)**

- Qinghui Garden, a classical garden with a long history and cultural value.
- Huagai Road Pedestrian Street, a famous shopping district with various shops, restaurants, entertainment venues and snack stalls, with a wide range of goods covering clothing, electronic products, accessories, toys, stationery, etc.
- Zhongshan Former Residence, this is the hometown of Sun Yat-sen, a place to commemorate Sun Yat-sen's history and revolutionary spirit
- Sun Wen West Road Pedestrian Street, one of the most prosperous commercial streets in Zhongshan City

****Overnight at Zhongshan****DAY 4 Zhongshan - Shunde - Shenzhen (B/L/D)**

- Sun and Moon Shell is another name for Zhuhai Grand Theater, named after its unique shell shape.
- Zhuhai Lovers Road, Zhuhai's most famous coastal sightseeing road, is about 55 kilometers long and built along the winding coastline. It is known as one of "China's most romantic coastal roads".
- Yuanming New Garden (exclude show), a large theme park in Zhuhai, is based on the Beijing Yuanmingyuan, and some classic buildings are rebuilt at a 1:1 ratio, integrating royal gardens, Jiangnan water towns and Western landscapes

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellable as listing. Travelers are advised to purchase travel insurance for travelling period.

- Shenzhen Happy Harbor, the iconic coastal cultural park in Bao'an District, Shenzhen.

****Overnight at Shenzhen****DAY 5 Shenzhen - Hongkong - Penang (B/L)**

- The Peak, Hong Kong, Central and Western District, Hong Kong Island, is the highest peak of Hong Kong Island.
- Hong Kong Palace Museum (exterior), the architectural design is by the famous Hong Kong architect Yan Yunqi, integrating traditional Chinese architectural elements with modern aesthetics.
- West Kowloon Art Park, a seaside urban oasis park, the park design is completed by Hong Kong Liu Rongguang Wu Zhenmin Architects, West 8 Landscape Architects of the Netherlands and Hong Kong Ao Lin International Team
- The Avenue of Stars, the Avenue of Stars is designed in the style of the Hollywood Avenue of Stars in the United States, with more than 100 commemorative plaques, displaying the names and handprints of famous Hong Kong filmmakers.
- K11MSEA, inspired by the "Muse of the Seaside", integrates creativity, culture and innovation to create an experiential shopping art museum.
- After that transfer to the airport back to Penang

****Home sweet home.****Tour Fare / Departure Date / Flight******Tour Leader Tipping Not Included******May Recommend Local Product on the Bus**

Please be informed that Hong Kong Express (UO) only allow One piece of small personal item (e.g backpack) with a maximum weight of 7kg, Hardcase hand carry luggage will be subjected to additional luggage fees



Validity :

Validity: 01 Mar 2025 - 31 Dec 2026

Code :

FTG5D4NNSZXIN121225KG

顺德.佛山.中山.珠海



DAY 1 槟城 - 香港 - 深圳 (午晚餐)

- 集合于槟城国际机场乘搭客机飞往香港。
- 抵达后前往深圳，游览甘坑古镇，起源于明清时期，是深圳十大客家古村落之一，以保存完好的客家民居、客家建筑、客家民俗和传统美食闻名，展现了丰富的客家文化和田园风光。
- 市民中心，是深圳市政府及市民服务的重要场所之一
- 华强北电子街，中国深圳市福田区，是全球著名的电子产品交易中心之一

**夜宿于深圳

DAY 2 深圳 - 佛山 (早午餐)

- 祖庙（黄飞鸿+叶问），祖庙始建于北宋元丰年间，现在属于祖庙博物馆，辖区内包括祖庙古建筑群、孔庙、黄飞鸿纪念馆、叶问堂等。
- 千灯湖，湖岸线长约 2.2 公里，是一座全开放式城市公园。设计由美国著名 SWA 环境设计公司主导，融合岭南水乡特色。
- 岭南新天地，一个集历史文化保护与现代商业发展于一体的综合性旅游和商业区。这里保存了大量清末至民国时期的岭南风格建筑。

**夜宿于佛山

DAY 3 佛山 - 顺德 - 中山 (早午晚餐)

- 清晖园，具有悠久历史和文化价值的古典园林。
- 华盖路步行街，一个著名购物街区包含各类商店、餐饮店、娱乐场所和小吃摊，琳琅满目的商品涵盖了服饰、电子产品、饰品、玩具、文具等。
- 中山故居，这里是孙中山的故乡，纪念孙中山的历史和革命精神的地方。
- 孙文西路步行街，中山市最繁华的商业街之一。

**夜宿于中山

DAY 4 中山 - 珠海 - 深圳 (早午晚餐)

- 日月贝，是珠海大剧院的别称，因其独特的贝壳造型而得名。
- 珠海情侣路，珠海最著名的滨海观光道路，全长约 55 公里，沿蜿蜒的海岸线而建，被誉为“中国最浪漫的沿海公路”之一。
- 圆明新园（不含表演），珠海市的一座大型主题公园，以北京圆明园为蓝本，按 1:1 比例复建了部分经典建筑，融合了皇家园林、江南水乡和西洋景观。

备注：上述行程仅供参考，原则上本公司尽量保持行程不变，然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况下所引起的行程变动或而外的费用，本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境，一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班情况调换行程次序，但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。

行程特点:

纯玩
全程无购物
No Shopping

- 4 + 5 星酒店
- 甘坑古镇
- 祖庙（黄飞鸿+叶问）
- 千灯湖
- K11 MUSEA
- 圆明新园（不含表演）
- 岭南新天地

前往深圳游览欢乐港湾，深圳宝安区的标志性滨海文化公园，以 128 米高的“湾区之光”摩天轮为核心，融合灯光水秀、艺术展览、亲海休闲和商业娱乐于一体。

**夜宿于深圳

DAY 5 深圳 - 香港 - 槟城 (早午餐)

- 香港太平山，香港岛中西区，是香港岛的最高峰，
- 香港故宫文化博物馆（外观），建筑设计由香港著名建筑师严迅奇负责，融合中国传统建筑元素与现代美学，外形似古代方鼎，体现“港式风味”的文化融合
- 西九龙艺术公园，是一座海滨城市绿洲公园，公园设计由香港刘荣广伍振民建筑师事务所联合荷兰 West 8 国境师及香港傲林国际团队完成
- 星光大道，星光大道仿效美国好莱坞星光大道设计，镶嵌了超过 100 块纪念牌匾，展示香港著名电影工作者的名字和掌印。
- K11 MUSEA，以“海边的缪斯女神”为灵感，融合创意、文化与创新，打造体验式购物艺术馆。
- 之后前往机场返回槟城

美丽的家



价钱 / 出发日期 / 航空公司

**不含领队小费

**车上会有车购

请注意，香港快运 (UO) 只允许携带一件小型个人物品（例如背包），最大重量为 7 公斤，携带硬壳手提行李需支付额外的行李费